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Styrelsen sammansättning under året har varit : 

Ordförande:   Stefan Lundgren 

Vice ordförande:  Johan Norén 

Sekreterare:   Ulla Domeij 

Kassör:   Lars-Åke Mattsson 

Ledamot:   Fredrik Sahlström 

Ledamot:   Stig-Göran Wallner 

Ledamot:   Marie Högstedt 

Suppleanter:   Inge Bertäng 

  Tommy Lindström 

  Magnus Dahl 

  Christian Nordell 

Ansvarområden utanför styrelsen:  

Revisorer:   Ulf Westman 

  Lars Jonsson 

  Sonja Karlsson (Revisorsuppleant) 

Valberedning:   Fredrik Högstedt 

  Jan Domeij 

 
 Tävling:  Inge Bertäng  
Ungdom:    Christian Nordell, Stisse Wallner  
Material:  Johan Norén  
Utebanan:   Jan Domeij  
Lokalen:    Ulla Domeij  
Läsk/Godis:   Tommy Lindström  
Hemsida/Data:  Stefan Lundgren och Johan Norén (kontrollant)  
Press:   Vakant (vilande)  
Prova-på-skytte:  Löpande efter städschema  
Armborst:   Vilande  
Medeltid:   Vilande  
Nya Medlemmar:   Magnus Dahl  
Festkommitté:  Vakant 
 

 

 

 

 

 



 

 

 

Styrelsens berättelse för verksamhetsåret 2022 
Under verksamhetsåret 2023 kunde vi se en fortsatt ökning av antal medlemmar i klubben. Både 

prova-på och nybörjargrupper har genererat nya medlemmar. Stort tack till er som tagit emot prova-

på, ”upplevelsepaket” och företagsarrangemang.   

Vi genomförde återigen Gävlebockens 3d med ett relativt bra ekonomiskt resultat. Tävlingen var 

väldigt uppskattad av deltagarna.  

Vi har haft 9 st styrelsemöten under året.  

Gällande ekonomin så blev det ett plusresultat för året 2023. Mycket tack vare inkomsten gällande 

nya medlemmar och ett skapligt resultat av Gävlebockens 3D.  

Medlemmar 
När vi skickade in föreningsrapporten till förbundet hade vi 90 medlemmar, en ökning med 43 st 

medlemmar från föregående år. Vi hoppas att trenden fortsätter åt samma håll framöver. Vi ser ett 

fortsatt intresse för prova-på, både vuxna och ungdomar. Ungdomsgruppen växer,  nybörjargruppen 

för vuxna rullar på och vi erbjuder minst två tillfällen per termin. Vi ser i år igen att en del tidigare 

medlemmar som varit inaktiva börjar komma tillbaka.  

Nybörjargrupp 
Under året har vi haft 5 nybörjargrupper, 2 under våren och 3 under hösten, vilket har genererat 

några nya medlemmar till klubben. Nybörjargrupperna har varit mycket uppskattade! Vi ser dock en 

tendens att det är för få skyttar från nybörjargruppen som fortsätter efter avslutat kurs och vi jobbar 

på åtgärder för detta. Ett stort tack till vår ledare för nya medlemmar som gör ett toppenjobb! 

Ungdomsverksamheten 
Antalet ungdomar har under året ökat. Ett STORT tack till ungdomsledarna som kämpar på och lär 

upp nästa generations bågskyttar. Vi behöver dock fler som kan ställa upp och hjälpa till i 

ungdomsgruppen.  

Prova-på verksamheten 
Prova-på verksamheten har rullat på bra under året och resulterat tillskott i klubbkassan samt att 

personer gått från prova-på till nybörjargrupp och sedan medlem. Vi har under året fortsatt med 

prova-på på söndagar mellan 16-17 och då har den som haft städvecka tagit emot personer i lokalen.  

Utöver den vanliga prova-på verksamheten har vi tagit emot något företag som varit och skjutit hos 

oss och även privatpersoner som fått presentkort på upplevelser genom olika företag. Dessa tillfällen 

har varit väldigt uppskattade från deltagarna och dragit in bra med pengar till klubbkassan. Tack till 

er som hjälpt till med detta! 



 

 

 

Verksamheten ute 
24/9 hade vi städdag ute. Det kontrollerades o åtgärdade buttar på plan. Lastade djur till lokalen som 

ska lagas. Röjde bakom containrarna, röja lövsly och planera banan inför vintern.  

Generellt under året har det varit aktiv verksamhet ute på I14 där vi hjälpt åt att både underhålla och 

bygga på vår 3d bana.  

Vi har under året fortsatt att kämpa för att få tillbaka vår mark som vi tidigare arrenderat av 

Fortifikationsverket. Får inga tydliga svar om varför vi inte kan låna marken. Även haft fortlöpande 

kontakt med Gävle kommun om att hitta ny mark, b.la. var flera av oss och tittade på mark som 

kommunen ev. kunde erbjuda. Tyvärr passade inte det området vår verksamhet.   

Tyvärr har det varit ett inbrottsförsök i en av våra containrar vid utebanan under året. Detta är 

polisanmält och vi behöver laga detta under året.  

Klubblokalen 
29/8 hade vi städdag på klubben inför höstsäsongen. Denna gång rätt dålig uppslutning så vi hoppas 

att det blir bättre tills nästa städdag.  

Utbildning 

Vi har utbildningstillfällen då vi lärt oss att laga 3d-djur med Inge i spetsen. Vi får bidrag till material 

(lagningsskum) av Rf-Sisu vilket är väldigt tacksamt. Bra insats till alla inblandade då detta gör att vi 

spar pengar eftersom vi inte behöver köpa in lika många djur. 

21/3 höll Ulf W en utbildning i strängtillverkning. Uppskattat!  

Bidrag 

Vi har mottagit bidrag i både form av LOK-stöd samt annat bidrag där pengarna gått till att köpa in 

material så som nya långbågar, armskydd och annat till ungdomarna.  

Tävlingsverksamheten 
Gävlebockens 3D 
21/5 2023 kunde vi återigen genomföra Gävlebockens 3d och deltagarantalet blev något större än 

tidigare år, ca 80st skyttar. Gävle stod även för DM i samband med Gävlebocken. 

Klubbskjutningar 
Vi har under året fortsatt vår Vinterserie ute på I14. Vi har turats om att lägga bana och fått till roliga 

och utmanande dagar i skogen. Hittills har vi genomfört tre tävlingar. Fortsätter under 2024. 

Den 20/10 2023 arrangerade återigen Inge årets mörkerskjutning på utebanan med 2 grader, blåst, 

mulet och rejält mörkt i skogen.. Självklart så avslutades kvällen med traditionell soppa.  

Den 27/8 ordnade Lars-Åke en väldigt uppskattad klubbtävling jakt. Bra uppslutning och vi avslutade 

med korvgrillning. Tyvärr så uteblev arrangören själv pga sjukdom.  

 



 

 

 

6/1 2023 Idag sköt vi "Första chansen", 14 st skjutglada klubbvänner deltog, både 

individuellt och lag. 

SM-tävlingar 

Under inomhus-SM på Bosön 18-19/3-2023 tog vi hem 3 individuella medaljer (1 guld och 2 RM-guld) 

samt ett lag-silver. 

 

Under Fält-SM i Mjölby 5-6/8 2023 tog vi hem 2 individuella medaljer (1 silver och ett brons) samt ett 

lag-guld. 

 

Under 3d-SM i Arvika 19-20/8 2023 tog vi hem 4 individuella medaljer (1 silver och 1 brons samt 2 

RM-silver)  

 

Under jakt-SM i Lindome 2-3/9 2023 tog vi hem 2 individuella medaljer (2 brons) samt 1 lag-guld. 

silver). 

Övrigt 
Festkommittén 

Vi provade att anordna en julfest men i år så blev de så pass få anmälda att vi i sista stund ställde in. 

Nya tag nästa jul! 

Förbundsårsmöten 
Möte för distriktet hölls 16/3 2023 via Teams och Gävle bågskytteklubb representerades av Stefan 

Lundgren och Fredrik Sahlström (även sekreterare i distriktsförbundet). 

Möte för SBF hölls 15/4 2023 via Teams och Fredrik S var med på det mötet. 

Material 
Under året har det gjorts mindre kompletteringar så som tavlor och annat förbrukningsmaterial. Vi 

har köpt in några nya jaktrecurver och ett par nya långbågar. Vi har också köpt in kolfiberskaft i olika 

spine, kapade i olika längder, som ska användas för att hjälpa nya medlemmar hitta rätt pilar. 

Stort tack till Högstedts som fixat både ny skrivare och konferenshögtalare! 

 

Domeijs har gjort en grundlig inventering av 3d djuren och uppdaterat listorna. 

Det har gjorts ett bra jobb med att fräscha upp klubbpilar och de fortsätter att underhållas.  

Hemsidan 
Hemsidan via laget.se rullar på men en förändring är att den numera inte är gratis utan kostar ca 

1000Kr/år. 

Avslutningsvis vill vi tack alla som hjälpt till under året och hoppas att vi blir ännu fler som under 

2024 har möjlighet att ställa upp för klubben och dra sitt strå till stacken.   

 


